
Bestyrelsesmøde 12. Oktober 2011. 
 
Mødedeltagere:  Christine, Ellen, Birthe, Lizzie, Kirsten, Christian, Gert, Erik, Kim, Frede, Ejner og 

Karl Johan.  
Vivi, Poul, Inge, Elsebeth og Dagmar deltog som suppleanter. 
 

Afbud fra:  Nina og Erik.  
 
Før mødets start orienterede rådmand Jane Jegind om ændringer i strukturen af den nuværende Ældre- og 
Handicapforvaltning. Der opbygges et kontaktcenter, der får adgang via en selvbetjening på internettet. 
Der oprettes kvikskranker, hvor man kan henvende sig direkte. Desuden oprettes et antal teams, der kan 
tage sig af aktuelle behov. Der oprettes 3 afdelinger der påtager sig hjælp i form af kortvarende, 
længerevarende og vedvarende hjælp. Desuden oprettes en række centre med specifikke opgaver. Der 
ledes efter et nyt navn til erstatning af Ældre- og Handicapforvaltningen. 
 
1. Godkendelse af dagsorden: 

OK. 
 

2. Godkendelse af referat fra d. 21. september 2011: 
OK. 
 

3. Orientering: 
a) Formanden: 

Dorthe synes at være i bedring. 
Ældremobiliseringen har undsagt brug af eget kontor. 
Christine mangler et sted at være i huset. 
Mødestedet indkalder til møde den 16. nov. 10 – 12 for etablering af nye aktiviteter. 
Der har været en del rundvisninger af huset. Der kan nævnes: kulturpigerne, vedligeholdende 
træning, 9 japanere, golfklub m. fl. 
Kopimaskinen er opsat og virker. Brug af USB-nøgle undersøges. Udgift til sværte og 
vedligeholdelse andrager 3,9 øre for sorthvid og 14 øre for farvekopier. Hertil kommer udgift til 
papir og evt. overskud til huset. Disse priser fastsættes senere. 
Seniorhuset holder åbent i efterårsferien. 
Forretningsudvalget har holdt møde med rådmanden i anledning af forlydender om utilfredshed 
med huset, det blev klaret uden problemer. 
Vi har ønsket at kunne overføre midler til næste finansår. Det bliver forhåbentligt afklaret efter et 
møde med Trine Andersen. 
Betaling af medielicens bør betales af Seniorhuset, så det dækker alle. 
Frivilligt aktivitetscenter for ældre har brug for frivillige hjælpere. Folder omdelt. 
 

b) Bestyrelsens medlemmer: 
 
Krepo ønsker at afholde et julearrangement i november. Det lader sig kun gøre, hvis vi råder 
over spisebestik til ca. 150 personer. Et komplet sæt vil koste 15.000 – 18.000 kroner. For at løse 
dette indkaldes driftsøkonomigruppen snarest, hvor man må forsøge at finde de nødvendige 
midler. 
Receptionen er under opbygning med PC, storskærm m. m.  
Et udvalg arbejder videre på etablering af metalværkstedet. 
 

C) Sekretariatet: 
Der er ikke sat pris på leje af cafeen. 
Booking af lokaler i 2012 er på trapperne. 
 

4. Økonomi: 
Intet nyt.  



 
5. Status: 

 
a) Skiltning: 

Bestilling er afgivet, nu venter vi blot på levering. Christian laver et midlertidigt skilt, som 
opsættes i et vindue i cafeen. 
 

b) Organisationsgruppen: 
Mail fra Hans Jørgen OK- klubberne behandles med ved næste møde. 
 

c) Supportgruppen: 
Alle opfordres til at melde om problemer. 
 

d) Cafe/køkkengruppen: 
Der er bestilt gitter til afskærmning af disken. Fortæring udenfor åbningstiderne skal bestilles i 
god tid. 
 

e) Festudvalg: 
13. oktober 16 - 18 Verner Jensen fortæller. Der er ikke mange tilmeldte. 
 
Christian føler sig overbebyrdet af arbejde og ønsker derfor at udtræde af udvalget. Ellen 
indtræder i stedet. 
 

f) Etableringsgruppen: 
Nu er det efterår, så der stort behov for af etableret garderober. Der forventes et udspil på 
mandag. 
 

g) Kunstudvalget: 
25. nov. 13 – 15 vil unge mennesker fra Kulturhuset i Rytterkasernen fortælle om deres billeder. 
 

h) Receptionen: 
Er tidligere omtalt. 
 

i) Andre aktuelle emner: 
Parkering i gården. Der er fremsendt et forslag til opstregning. Det bør revideres. 
Ellen efterlyste en løsning på ukrudt om vort flotte hus. Frede vil kunne fremskaffe fiberdug. 
Gitterporten vil for fremtiden være og forblive ulåst, så der er åbent for flugtvej. 
Husk tændslukure ved alle kaffemaskiner. 
 

6. Punkter til næste møde: 
Ingen forslag. 
 

8. Evt. 
Intet 
 
Næste møde: onsdag den 23. november kl. 14:00 

16. oktober 2011 
Karl Johan Jørgensen 


